

Assessments for Grade 6 Students from Tajikistan to attend the Aga Khan Academy Mombasa

The Aga Khan Academy in Mombasa is pleased to announce that an online preliminary admission assessment will be held on **January 3, 2026**, for children currently studying in Grade 6 in Tajikistan.

The application will be open until **December 19, 2025**.

The application can be found here: <https://forms.gle/9Rb1NL4Sk4WZLxS57>

Eligibility Requirements:

The child must be a citizen of Tajikistan AND have studied at a school in Tajikistan in both Grade 5 and Grade 6.

Academic Requirements

The child must meet the following academic requirements:

- Marks of 5 in all subjects in Term 1 and Term 2 of Grade 6. One score below a 5 is allowed for each term.
- A scan of the child's transcripts from Grade 6. Term 1 is required at this time. Students will be required to submit Term 2 grades once they are released.
- A scan of the child's birth certificate.
- Headshot of the child taken in 2025. This will be verified when your child is online during the assessment.

Assessment Requirements

To participate in the online assessment your child will need ALL of the following:

- A computer with a video camera
- A smartphone
- A stable internet connection
- A quiet room with no one else present
- A Gmail.com email address
- Blank paper and pencil/pen

Timeline

19 December: Deadline for filling out the form

21 December: Eligible applicants will be contacted with instructions for the assessment.

January 3: Online assessment. January 17 will be the alternate date if weather conditions hinder internet access

March 2026: Based on the results of the preliminary assessment, a small group of students will be invited to participate in an in-person assessment.

August 2026: Successful students will join the Academy.

If you have any questions, please email itid.admissions@agakhanacademies.org

If your child is NOT in Grade 6 but you are interested in the Academy, please follow this link: <https://www.agakhanacademies.org/mombasa/admission-requirements>

Экзамены для поступления в Академию Ага Хана для учащихся 6 классов из Таджикистана.

Академия Ага Хана в Момбасе принимает заявки на участие в предварительной онлайн-аттестации, которая пройдёт **3 Января 2026** года для детей, которые в настоящее время учатся в 6 классе в Таджикистане.

Заявки будут открыты до **19 декабря 2025** года.

Подать заявку можно здесь: <https://forms.gle/9Rb1NL4Sk4WZLxS57>

Квалификационные требования:

Ребенок должен быть гражданином Таджикистана и учиться в школе в Таджикистане как в 5-м, так и в 6-м классе.

Академические требования:

Ребенок должен соответствовать следующим академическим требованиям:

- Оценка 5 по всем предметам в первой половине 6 класса (первая и вторая четверть). Допускается оценка 4 по одному предмету.
- Скан табелей успеваемости ребенка за первую и вторую четверть 6 класса (скан). На данном этапе требуется только табель за 1 триместр. После выхода оценок за 2 триместр студентам необходимо будет их предоставить.
- Скан свидетельства о рождении ребенка.
- Электронная фотография ребенка, сделанная в 2025 году. Это будет проверено, когда ребенок будет онлайн во время экзамена.

Для участия в онлайн-тестировании вашему ребенку обязательно потребуется:

- Компьютер с видеокамерой.
- Смартфон
- Стабильное подключение к Интернету.
- Тихое помещение, в котором никто не будет присутствовать
- Адрес электронной почты @gmail.com
- Чистый лист бумаги и карандаш/ручка

Даты:

19 декабря: Крайний срок подачи заявки.

21 декабря: Подходящие кандидаты будут уведомлены с инструкциями для прохождения оценки.

3 января: Онлайн-оценка.

17 января — альтернативная дата, если погодные условия помешают доступу к интернету.

Март 2026: На основании результатов предварительной оценки небольшая группа студентов будет приглашена для очной оценки.

Август 2026: Успешные студенты присоединятся к Академии.

Если у вас есть вопросы, пишите на почту: itid.admissions@agakhanacademies.org

Если ваш ребенок НЕ учится в 6 классе, но вас интересует Академия, перейдите по этой ссылке: <https://www.agakhanacademies.org/mombasa/admission-requirements>